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PROTOKÓŁ Nr I/2018 
pierwszej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 21 listopada 2018 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 

przy ul. Konopnickiej 4 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 10:00 zakończono o godz. 12:30. 

Na wstępie nowi radni Rady Miejskiej w Jezioranach oraz wszyscy przybyli na sesję goście 

wysłuchali Hymnu Polski. 

 

Obecnych na sesji 15 radnych wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 19 do protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi gminy Jeziorany oraz zaproszeni goście wg list 

stanowiących załącznik nr 20 i 21 do protokołu. 

 

Następnie Pan Bogusław Wierzbicki – "Szanowni Państwo, jako radny Senior  

najstarszy wiekiem radny obecny na sesji otworzył I sesję VIII Kadencji Rady Miejskiej                 

w Jezioranach.  

Witam serdecznie przybyłych przedstawicieli mieszkańców Naszej Gminy z byłymi 

Burmistrzami Panem Sendrowskim, Panem Daligą. 

Witam zebranych sołtysów, którzy Nas dzisiaj zaszczycili, witam przedstawicieli 

Gminnych Jednostek Gospodarczych, samorządowych, witam przedstawicieli partii 

Politycznych działających w Naszej Gminie, tu widzę Pana Chmielewskiego, który jest 

Przewodniczącym SLD.  

Witam proszę Państwa szczególnie serdecznie Pana Jana Ignatowicza, który jako 

Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej wręczy Nam akty powołania. 

Proszę Państwa bardzo serdecznie witam Burmistrza -elekta Pana Macieja 

Leszczyńskiego, witam Panią Sekretarz Naszej Gminy, no i witam Nas czyli Panie i Panów 

radnych, którzy zostali zaszczyceni tym przez mieszkańców".  

Pan Bogusław Wierzbicki - "Przechodzimy do realizacji porządku obrad. Ja jeszcze 

dodam, że jeśli kogoś nie wymieniłem, to nie z braku szacunku, broń Boże, a raczej                          

z lekkiego podenerwowania, które w takiej chwili chyba jest wytłumaczalne. Proszę wziąć do 

siebie te słowa powitania i przekazać wszystkim mieszkańcom.                                         

 Proszę Państwa przechodzimy do realizacji porządku dziennego zgodnie z tym, co 

nam przysłał i zalecił Komisarz Wyborczy - Pan Mariusz Paweł Stachowiak, po czym 

odczytał porządek obrad, który przedstawiał się następująco:   

 1. Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 2.Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej nowo wybranym  

               radnym zaświadczeń o wyborze. 

 3. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 4. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

 5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 6. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Jezioran". 
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Ad.2 Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej nowo wybranym  

         radnym zaświadczeń o wyborze. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki poprosił Pana Jana Ignatowicza - Przewodniczącego Miejskiej 

Komisji Wyborczej w Jezioranach o wręczenie nowo wybranym radnym zaświadczeń                        

o wyborze.  

 

Następnie Pan Jan Ignatowicz wręczył nowo wybranym radnym zaświadczenia                    

o wyborze w  kolejności alfabetycznej mianowicie Panu Cezaremu Ciborskiemu, Panu 

Jackowi Ciborskiemu, Panu Józefowi Kaniudze, Panu Janowi Kowalczykowi, Panu Lechowi 

Kowalczykowi, Panu Krzysztofowi Michalskiemu, Panu Krzysztofowi Nachiło, Pani Teresie 

Parzonce, Pani Karolinie Pieńko, panu Marcinowi Janowi Sieleckiemu, Panu Piotrowi 

Pawłowi Szunejko, Panu Mariuszowi Szutkowskiemu, Panu Andrzejowi Szuwalskiemu, Panu 

Bogusławowi Leszkowi Wierzbickiemu, Panu Wiesławowi Janowi Żywickiemu. 

Pan Jan Ignatowicz -  Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Jezioranach wręczył Panu 

Maciejowi Leszczyńskiemu zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Jezioran.  

Pan Jan Ignatowicz - "Ja chciałbym wszystkim Radnym jeszcze raz złożyć serdeczne 

gratulacje z okazji wyboru na Radnych Rady Miejskiej w Jezioranach w imieniu Miejskiej 

Komisji Wyborczej, życzymy Państwu realizacji tych zadań, o których słyszeliśmy                         

w kampanii wyborczej. Jako Komisja nie mogliśmy brać aktywnego udziału w spotkaniach, 

ale wiemy sporo co Państwo zamierzają zrobić, żeby to się wszystko spełniło i dla Pana 

Burmistrza również wszystkiego dobrego, realizacji zadań".  

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję Panu Przewodniczącemu za wręczenie Nam aktów 

nominacyjnych i jeszcze się na momencik cofnę do momentu witania Państwa.                        

Proszę Państwa jest z Nami, są z Nami jako gość Zastępca Komendanta Posterunku Policji                        

w Biskupcu - Pan Komisarz Kończyk. 

Zapraszamy jak najczęściej Panie Komisarzu, ale zawsze jako gościa, również jest z Nami 

szef Naszej Straży Pożarnej - Pan Goździcki. 

Proszę Państwa przechodzimy do realizacji kolejnych punktów, czyli "Złożenia ślubowania 

przez radnych Rady Miejskiej w Jezioranach".  

Ad. 3 Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Proszę Państwa odczytam rotę ślubowania, następnie 

najmłodszy z Nas Pan Radny Cezary Ciborski odczyta z listy obecności alfabetycznie 

nazwiska i imiona Radnych, którzy powstaną i wypowiedzą według swojego wyboru słowo 

"ślubuję" lub też zwrotu "ślubuję , tak mi dopomóż Bóg". 

 

Następnie Pan Bogusław Wierzbicki odczytał rotę ślubowania: 

 

 „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców.”  
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Po czym Pan Cezary Ciborski odczytał imiona i nazwiska radnych, którzy kolejno składali 

ślubowanie:  

 

1. Pan Cezary Ciborski, 

 "ślubuję" 

 

2. Pan Jacek Andrzej Ciborski, 

 "ślubuję" 

 

3. Pan Józef Kaniuga, 

„ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

 

4. Pan Jan Kowalczyk, 

„ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

 

5. Pan Lech Kowalczyk  

„ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

 

6. Pan Krzysztof Michalski 

„ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

 

7. Pan Krzysztof Nachiło 

 "ślubuję" 

 

8. Pani Teresa parzonka 

„ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

 

9. Pani Karolina Pieńko 

 "ślubuję" 

 

10. Pan Marcin Jan Sielecki 

 "ślubuję" 

11. Pan Piotr Paweł Szunejko 

 "ślubuję" 

 

12. Pan Mariusz Szutkowski 

„ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

13. Pan Andrzej Szuwalski 

 "ślubuję" 

 

14. Pan Bogusław Leszek Wierzbicki 

 "ślubuję' 

15. Pan Wiesław Jan Żywicki 

„ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
 

Radny Bogusław Wierzbicki –najstarszy wiekiem radny obecny na sesji-" Złożyliśmy 

ślubowanie, jesteśmy pełnoprawnymi Radnymi Rady Miejskiej w Jezioranach.  
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Proszę Państwa Ja na samym początku miałem to zrobić, ale zapomniałem zgodnie              

z nowym prawem sesja jest nagrywana, także jeśli ktoś z Państwa nie życzy sobie w tym 

nagraniu brać udziału no to niestety musi opuścić salę, ale myślę, że to nie nastąpi.  

Proszę Państwa przepraszam, że ja sie tą kartka tak wspomagam, ale materiał z sesji 

jest skomplikowany i nie chciałbym popełnić błędu, bo jeśli takowy się zdarzy to proszę             

o wybaczenie, a Panią Anię o upsańca i wyprowadzenie na prosto tego" . 

Ad.4. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

 

Radny Bogusław Wierzbicki- "Proszę Państwa stwierdzam prawomocność obrad, 15 

radnych na 15 radnych mamy quorum, czyli możemy podejmować uchwały i inne decyzje".  

Na Sekretarza komisji została wybrana Pani Teresa Parzonka, która ma doświadczenie 

z poprzednich sesji. 

Radny Bogusław Wierzbicki- odczytał porządek obrad sesji, który przedstawiał                 

się następująco: 

 1. Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 2.Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej nowo wybranym  

               radnym zaświadczeń o wyborze. 

 3. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 4. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

 5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 6. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Jezioran 

 

"Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby ten porządek zmienić, względnie rozszerzyć". 

Propozycji nie zgłoszono. 

 

 Radny Bogusław Wierzbicki zaproponował wprowadzenie do porządku obrad I sesji punktu  

6 w brzmieniu:  

"Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach.", jak również wprowadzenie 

punktu 8 do porządku obrad: "Ustalenie składów liczbowych i osobowych Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i spraw 

społecznych". 

 

Przegłosujmy punkt 1 czyli rozszerzenie porządku obrad o wybór "Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Jezioranach".   

 

Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad wnioskiem Radnego Bogusława 

Wierzbickiego odnośnie dodania do porządku obrad I sesji punktu 6:  

"Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie  - 15 głosów "za"  

(15 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad wnioskiem Radnego Bogusława 

Wierzbickiego odnośnie dodania do porządku obrad I sesji punktu 8: "Ustalenie składów 
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liczbowych i osobowych Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i spraw społecznych". 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie  - 15 głosów "za"  

(15 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pan Radny Bogusław Wierzbicki - "Nie dodałem tego, iż Moja propozycja dotyczy tego, by 

złożenie ślubowania przez Burmistrza Jezioran nastąpiło po wyborze Wiceprzewodniczącego 

Rady, czyli zmiana punktu 6 na punkt 7". 

 

 Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie  - 15 głosów "za"  

(15 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Pan Radny Bogusław Wierzbicki - "Czy jest jeszcze ktoś, może miałby jakieś propozycje". 

Propozycji nie było. 

 

Pan Radny Bogusław Wierzbicki- "Nowy porządek obrad wygląda następująco: 

 

1. Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Jezioranach 

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej nowo wybranym radnym 

zaświadczeń o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych rady Miejskiej w Jezioranach 

4. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach 

6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach 

7. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Jezioran 

8. Ustalenie składów komisji rady". 

 

Pan Radny Bogusław Wierzbicki- "Proszę Państwa przechodzimy do punktu  

" Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach"." 

 

Ad.5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach 

 

Informacja na temat wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej                  

w Jezioranach 

 

Pan Radny Bogusław Wierzbicki- "Informuję Państwa, że Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Jezioranach Radni wybierają ze swego grona z pośród nieograniczonej liczby kandydatów 

w głosowaniu tajnym. Głosowanie przeprowadza wybrana wśród Radnych Komisja 

Skrutacyjna.  

 Głosowanie odbywa się przy pomocy kart do głosowania. Karty do głosowania 

sporządza i rozdaje Radnym Komisja Skrutacyjna po ustaleniu przez Radę listy Radnych, 

którzy kandydują na Przewodniczącego Rady. Karty opatrzone są pieczęcią Rady Miejskiej  

w Jezioranach.  
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 Głosowanie odbywa się na sesji poprzez wrzucenie do urny kart do głosowania.  

 

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i sporządza 

protokół. protokół podpisują osoby wchodzące w skład Komisji Skrutacyjnej. Wyniki 

wyborów ogłasza Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przez odczytanie protokołu na sesji.  

  

 Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej następuje bez względu większością głosów 

w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady to jest 8 Radnych. Takie same 

zasady będą miały równie przy wyborze Wiceprzewodniczącego".  

  

"Zasady głosowania w przypadku zgłoszenia jednego kandydata: 

 

1. Karty do głosowania sporządzone wg jednolitej formy zawierają brzmienie: „Karta                   

do głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach”  

oraz pytanie „Czy jesteś za wyborem radnego …...(imię i nazwisko kandydata)                           

...... na przewodniczącego Rady  Miejskiej w Jezioranach”. Obok tekstem umieszcza się dwie 

jednakowe kratki: jedna obok wyrazu „tak”, druga obok wyrazu „nie”. 

 

2.  Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku „x” w kratce obok wyrazu „tak” 

opowiadając się w ten sposób za wyborem, lub w kratce obok wyrazu „nie”, opowiadając się 

w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata. 

 
3. Jeżeli radny na karcie do głosowania: 

 1) postawi znak „x” jednocześnie w kratce obok wyrazu „tak”, jak i w kratce obok 

wyrazu „nie”; 

 2) nie postawił znaku „x” w kratce ani obok wyrazu „tak” ani obok wyrazu „nie”; 

- jego głos uważa się za nieważny. 

4. Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisje Skrutacyjną są kartami nieważnymi. 

5. Kart całkowicie przedartych Komisja Skrutacyjna nie bierze pod uwagę. 

 

6. Kandydata na przewodniczącego Rady uważa się za wybranego, jeżeli w głosowaniu 

uzyskał ilość głosów (znaków „x” w kratce obok wyrazu „tak”), przewyższającą połowę 

liczby radnych obecnych na sesji. 

 

Następnie przedstawię zasady głosowania w przypadku zgłoszenia co najmniej dwóch 

kandydatów 

1. Karty do głosowania sporządzone wg jednolitej formy zawierają brzmienie: „Karta do 

głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach”  

oraz zamieszczone w kolejności alfabetycznej imiona i nazwiska radnych zgłoszonych na 

kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach. Obok każdego nazwiska z 

lewej strony umieszcza się jednakową kratkę.  

3. Radni dokonują wyboru poprzez postawienie znaku „x” w jednej kratce, obok nazwiska 

kandydata, opowiadając się w ten sposób za wyborem tego kandydata  

na przewodniczącego Rady. 
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2. Jeżeli radny na karcie do głosowania: 

1) postawi znak „x” w więcej niż jednej kratce; 

2) nie postawił znaku „x” w kratce obok nazwiska żadnego kandydata; 

- głos taki uważa się za nieważny. 

4. Karty wyjęte z urny, niesporządzone przez Komisję Skrutacyjną, są kartami nieważnymi.  

5. Kart całkowicie przedartych Komisja Skrutacyjna nie bierze pod uwagę. 

6. Za wybranego na przewodniczącego Rady uważa się kandydata, który uzyskał największą 

ilość głosów (znaków „x” w kratce przy nazwisku tego kandydata), przewyższającą połowę 

liczby radnych obecnych na sesji. 

7. W przypadku, gdy zgłoszono więcej niż dwóch kandydatów, a w głosowaniu żaden z nich 

nie otrzymał wymaganej większości głosów przeprowadza się II turę głosowania spośród 

kandydatów, którzy otrzymali kolejno dwie największe ilości głosów lub spośród 

kandydatów, którzy otrzymali największą równą ilość głosów. 

8. W przypadku braku rozstrzygnięcia, mimo przeprowadzenia dwóch tur głosowania, 

przeprowadza się ponowne wybory łącznie z ponownym zgłaszaniem kandydatów". 

Pan Radny Bogusław Wierzbicki- "Przechodzimy do wyboru Komisji Skrutacyjnej, proszę                

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej i przypominam, że osoby będące w komisji 

nie mogą być kandydatami na Przewodniczącego, ani na Wiceprzewodniczącego Rady.               

Kto z Pań i Panów Radnych zgłasza kandydaturę?". 

Pan Radny Bogusław Wierzbicki zgłosił kandydaturę Radnego Jacka Ciborskiego. 

Radny Jacek Ciborski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Krzysztof Nachiło zgłosił swoją osobę.  

Radny Mariusz Szutkowski zgłosił swoją osobę.  

Następnie Radny Bogusław Wierzbicki zamknął listę kandydatów do komisji skrutacyjnej.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad składem Komisji Skrutacyjnej:  

1. Radny Jacek Ciborski,  

2. Radny Krzysztof Nachiło,  

3. Radny Mariusz Szutkowski.  
 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania nad powołaniem komisji skrutacyjnej  w wyniku, 

którego jednogłośnie - 15 głosów "za" (15 radnych obecnych) 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

W dalszej kolejności Radny Bogusław Wierzbicki poprosił o zgłaszanie kandydatur  

na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Radny Józef Kaniuga zgłosił kandydaturę Radnego Bogusława Wierzbickiego                                 

na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach. 
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Radny Bogusław Wierzbicki wyraził zgodę na kandydowanie.  

Więcej zgłoszeń nie było.  

 

 W związku z tym Radny Bogusław Wierzbicki zamknął listę kandydatów  

na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach. Następnie poprosił komisję skrutacyjną 

o wybranie Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej oraz przygotowanie kart do głosowania. 

W tym celu zarządził pięciominutową przerwę. 

 

Radny Mariusz Szutkowski podszedł do każdego radnego z urną w celu wrzucenia przez nich 

kart do głosowania.  

Po zebraniu wszystkich głosów przez komisję skrutacyjną Radny Bogusław Wierzbicki 

zarządził pięciominutową przerwę w celu przeliczenia głosów i spisania protokołu. 

 

Po zakończeniu pracy Radny Mariusz Szutkowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Jezioranach, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydat, Radny Bogusław Leszek Wierzbicki 

uzyskał wymaganą liczbę głosów i został wybrany na Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Jezioranach. 

 

Radny Bogusław Wierzbicki - "Dziękuje bardzo za zaufanie, mam nadzieję, że go nie 

zawiodę". 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 15 głosów "za" 

(15 radnych obecnych) 

 

 Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

podjęła uchwałę nr I/1/18  w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej                        

w Jezioranach, która stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Ad. 6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach 

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur  

na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Radny Wiesław Żywicki zgłosił kandydaturę Radnego Andrzeja Szuwalskiego na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach.  

 

Radny Andrzej Szuwalski wyraził zgodę na kandydowanie.  

Więcej zgłoszeń nie było.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zamknął listę kandydatów  

na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach.  

Następnie poprosił komisję skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. W tym celu 

ogłosił pięciominutową przerwę. 

 

Radny Jacek Ciborski rozdał Radnym karty do głosowania. 
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Następnie Radny Mariusz Szutkowski podszedł do każdego radnego z urną. 

 

Po zebraniu wszystkich głosów komisja skrutacyjna udała się na liczenie głosów  

i sporządzenie protokołu. 

W tym celu Przewodniczący Rady zarządził pięciominutową przerwę. 

 

Następnie Radny Mariusz Szutkowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał 

protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Jezioranach, który stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydat, radny Andrzej Szuwalski uzyskał 

wymaganą liczbę głosów i został wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Jezioranach. 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego - 14 głosów "za"  i 1 głos 

"wstrzymujący się". 

 

 Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

podjęła uchwałę nr I/2/18  w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej                 

w Jezioranach, która stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

 

 

Radny Andrzej Szuwalski-  "Dziękuję za zaufanie, za powierzenie trudnej funkcji, mając taki 

wzór do naśladowania myślę, że będę czerpał z tego pełnymi garściami co wyjdzie na dobre 

myślę Państwu i mi, za co jeszcze raz serdecznie dziękuję".  

 

Ad. 7. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Jezioran 

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Macieja 

Leszczyńskiego -Burmistrz Jezioran o złożenie ślubowania. 

Następnie Pan Maciej Leszczyński wybrany w dniu 21 października 2018 roku  

w wyborach Burmistrza Jezioran złożył wobec Rady Miejskiej  

w Jezioranach ślubowanie o następującej treści: 

"Obejmując urząd Burmistrza Jezioran, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu,  

a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy Jeziorany. Tak mi dopomóż Bóg."  

Następnie Przewodniczący Rady w imieniu całej Rady Miejskiej w Jezioranach złożył 

gratulacje oraz wręczył kwiaty Panu Maciejowi Leszczyńskiemu  – Burmistrzowi Jezioran. 

Pan Maciej Leszczyński - Burmistrz Jezioran -"Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni i kochani Nasi mieszkańcy. Proszę Państwa jeżdżąc po Gminie , spotykając                

się z Państwem, dużo mówiłem co dotyczy nie tylko inwestycji na terenie Naszej Gminy,                   

ale stosunków Burmistrza do mieszkańców, właściwej rozmowy , należny Państwu szacunek.                 

I chciałbym powiedzieć to co mi przychodziło do głowy, bo juz 4 lata do Państwa nic nie 
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mówiłem , ale chciałbym powiedzieć przede wszystkim, że każdy kto chce być Burmistrzem, 

obojętnie gdzie w Polsce, ale w Jezioranach mogę powiedzieć, że w Jezioranach musi umieć 

kochać ludzi. Ja to Państwu gwarantuję i chciałby powiedzieć jeszcze, że trzeba również 

kochać Gminę Jeziorany , aby móc być Waszym, Naszym Burmistrzem i dziękuję za 

zaufanie, bo to jest znakomita okazja do tego, abym mógł podziękować wszystkim Państwu                        

i za zaangażowanie i to, że dzisiaj mam przyjemność ślubować przed Państwem jest dla Mnie 

ogromnym zaszczytem, i znają Państwo moją pracę sprzed 4 lat, kiedy 8 lat byłem 

Burmistrzem i chciałbym Was wszystkich zaprosić wspólnie, wszystkich Radnych, 

wszystkich Państwa do tego, abyśmy budowali inne Jeziorany, i to Nam towarzyszyło przez  

8 lat i mam nadzieję, że tutaj z Radą, z Przewodniczącymi, ze wszystkimi, z Państwem,                     

z mieszkańcami będziemy budowali nowe Jeziorany, dużo bardziej nowoczesne, przyjazne 

ludziom, mieszkańcom i mam nadzieję, że angażując wszystkich Radnych , że nie powtórzy 

się nawet sytuacja z dzisiejszego głosowania, bo proszę Państwa chce zaangażować 

wszystkich Państwa jako radnych, żeby była tzw. "burza mózgów" abyśmy myśleli nad 

wspólnym dobrem Jezioran i nie może być takiej sytuacji, że jest zgłaszany jeden kandydat                  

na Przewodniczącego, są 3 głosy przeciwne, to rozumiem, że te 3 głosy przeciwne powinny 

zgłosić innego kandydata to jest oczywiste i normalne, także nie, chcemy pracować wspólnie, 

chcemy żebyście Państwo byli wszyscy zaangażowani, Burmistrz nie jest najmądrzejszą 

osobą, nie wie wszystkiego co ma zrobić, chcemy to robić kolektywnie, wspólnie i chcemy 

zaangażować wszystkich Radnych , wszystkich Państwa i to mogę Państwu obiecać . Bedzie 

przejrzyście, jeszcze przepraszam, może sie odniosę do tego jak byłem Burmistrzem przez               

8 lat . Chciałbym również Państwa przeprosić za Moje pewne niedoskonałości, bo one                    

są u Nas wszystkich i pewnie niejednokrotnie kogoś skrzywdziłem czy źle sie odezwałem, 

niewłaściwie potraktowałem, chciałbym to nadrobić, chciałbym to zmienić, żebyście Państwo 

wiedzieli, że do mnie zawsze można przyjść jak do prawdziwego gospodarza.                         

Dziękuję bardzo".        

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady - "Panie Burmistrzu mieszkańcy Jezioran 

tak licznie podczas wyborów zdecydowanie za Panem głosują, również mają nadzieję.                     

A co do tych 3 głosów przeciwko Mojej osobie, to Panie Burmistrzu to mnie tylko 

zobowiązuje do tego , żeby za pięć lat gdyby było głosowanie mięć pełne 15 punktów. I tak 

sie posunąłem, bo poprzednio miałem tylko 10, 4 lata temu". 

 

 

Ad. 8. Ustalenie składów komisji rady 

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady - "Przechodzimy do Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chce coś na ten temat 

powiedzieć ilu Radnych powinno wchodzić w jej skład. Jeśli nie to Ja proponuję, by Komisji 

Budżetu było 7 Radnych". 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania propozycji ilości Radnych w wyniku, którego 

jednogłośnie  - 15 głosów "za" (15 obecnych). 

 

 Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady - "Dziękuję, oznacza to, że skład Komisji 

będzie 7 osobowy, teraz skład osobowy tej Komisji. Kto ma propozycje, jeśli nie to również 

po wcześniejszej konsultacji odczytam propozycje : 

1. Pani Karolina Pieńko  
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2. Pan Wiesław Żywicki 

3. Pan Mariusz Szutkowski 

4. Pan Józef Kaniuga 

5. Pan Krzysztof Nachiło 

6. Pan Bogusław Wierzbicki 

7. Pan Marcin Sielecki". 

 

Wszystkie osoby zaproponowane do skład Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego                            

i Rolnictwa Rady Miejskiej w Jezioranach zgodziły się.  

 

W takim razie przejdźmy na głosowanie.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania przedstawionych kandydatur w wyniku którego 

jednogłośnie - 15 głosów "za" (15 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady - "Skład Komisji został ustalony" . 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania przedstawionych kandydatur w wyniku którego 

jednogłośnie - 15 głosów "za" (15 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr I/3/18  w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji 

Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej w Jezioranach, która 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady - "Przechodzimy do sprawy związanej                        

z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych. Kto z Pań i Panów 

chciałby zabrać a w tej sprawie głos, a w szczególności ilości członków tej komisji. Jeśli nie 

to ja proponuję, by komisja ta liczyła 8 członków. Ktoś chciałby zabrać w tej sprawie głos?". 

Pytań nie było. 

 

W takim razie przejdźmy na głosowanie.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania propozycji ilości Radnych w wyniku, którego 

jednogłośnie  - 15 głosów "za" (15 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady - "Dziękuję bardzo, już ustaliliśmy 

komisja liczy 8 osób. Kto z Pań i Panów chciałby zgłosić kandydatury do komisji. Jeśli nie to 

pozwólcie Państwo, że zgłoszę kandydatów: 
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1. Pan Jan Kowlaczyk 

2. pan Cezary Ciborski 

3. Pan Jacek Ciborski 

4. Pan Piotr Szunejko 

5. Pan Andrzej Szuwalski 

6. Pani Teresa Parzonka  

7. Pan Lech Kowalczyk 

8. Pan Krzysztof Michalski". 

 

Wszystkie osoby zaproponowane do skład Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia                      

i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Jezioranach zgodziły się.  

 

W takim razie przejdźmy na głosowanie.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania przedstawionych kandydatur w wyniku którego 

jednogłośnie - 15 głosów "za" (15 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 15 głosów "za" 

(15 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr I/4/18  w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych  Rady Miejskiej 

w Jezioranach, która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 9. Sprawy różne  

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady - "Gratuluję wszystkim członkom komisji. 

Proszę Państwa, przechodzimy teraz do realizacji ostatniego punktu sprawy różne,                           

ale przedtem jeśli Państwo pozwolicie, wiem, że Pan Komisarz Kończyk chciałby zabrać 

głos, może ktoś z Państwa. Bardzo proszę Panie Komisarzu". 

Komisarz Krzysztof Kończyk - "Dzień dobry Państwu, chciałbym się przedstawić Komisarz 

Krzysztof Kończyk jestem młody, bo od 1 października zostałem Zastępca Komendanta 

Komisariatu Policji w Biskupcu. Komendantem jest w tej chwili jest Pan Podinspektor 

Marcin Cydzik, poprzedni Komendant odszedł na inne stanowisko do Komendy 

Wojewódzkiej. Do Moich między innymi zadań jest nadzorowanie pracy kryminalnej, jestem 

z wykształcenia absolwentem Wydziału Prawa i Administracji Uniwersytetu Warszawskiego, 

ale tez skończyłem parę innych wyższych uczelni. Będę odpowiadał za właściwą realizację 

zadań przez Posterunek Policji w Jezioranach, on mi będzie bezpośrednio podlegał, więc 

jeżeli macie Państwo jakieś uwagi odnośnie pracy Posterunku w Jezioranach, to od razu 

mówię zapraszam do siebie. Na stronie Komendy Miejskiej Policji w Olsztynie jest do Mnie 

e-mail, telefon, ale tak samo jest wywieszony ten telefon na Posterunku w Jezioranach . Po 

pierwsze chciałem też podziękować i pogratulować nowo wybranym Radnym, ale i również 

nowemu wybranemu Panu Burmistrzowi. Jak sam powiedział powrót zaliczył z małą przerwą,                     
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ale jedna rzecz Mnie zaskoczyła , już powiem jaka, że wraca do tego co było . Ja też kiedyś 

popełniałem taki błąd , ja myślę, że jesteście Państwo wybranymi nowymi Radnymi, Pan 

Burmistrz też jest nowy, bo to jest jakbyśmy wspólnie razem, bo to jest wspólny Nasz interes, 

również patrząc na pracę policjantów to jest Nasz wspólny interes, żeby mieszkańcom żyło 

sie jak najlepiej i jak najbezpieczniej. To jest Nasz główny cel. ja myślę, że tutaj napewno 

będziemy się spotykać nieraz, pewnie będę naciskał, żeby te bezpieczeństwo mieszkańców 

było, a szczególnie Jezioran jak najlepsze. Ja powiem Państwu tak jak sobie siedziałem i 

wsłuchiwałem się tutaj w wybory to przypomniało ki się jedno, jak zaczynałem prace w 

policji w Biskupcu w 1999 roku , jak przyjechałem pierwszy raz, gdzieś wieczorem, może 

nawet w nocy do Jezioran na interwencje to pomyślałem "Mój Ty Boże" gdzie                      

Ja trafiłem . Wszędzie kupa piachu, po prostu gdzie nie wjechało się to po prostu strasznie                 

to wyglądało i tak sobie mówię chyba ciężko będzie. patrząc tu teraz na to z perspektywy juz 

20 lat musze Państwu powiedzieć, że Jeziorany naprawdę bardzo fajnie sie zmieniają , juz nie 

ma tego co było przed 20 laty . Naprawdę w ostatnim czasie musze powiedzieć, że poziom 

bezpieczeństwa znacznie wzrósł, nie ma juz takich ciężkich przestępstw jak było kiedyś.                   

ja myślę, że to tez jest współpraca między innymi dobra poprzednich Radnych , poprzedniego 

Burmistrz i jeszcze poprzedniego Burmistrza, choć jeszcze pamiętam, choć uciekło nazwisko, 

bo jeszcze pamiętam była Burmistrzem Pani, pamiętam, że miała jasne włosy. To tylko 

pamiętam i akurat to mi sie rzuciło. To jest naprawdę praca zespołowa i wspólna, pewnie nie 

raz tutaj Radni będą się sprzeczać o różne rzeczy, trzeba pamiętać, że Oni sprzeczają sie dla 

dobra wszystkich, Ja chciałbym, żebyście Państwo naprawdę podejmowali decyzje z własnym 

sumieniem, bo to jest najważniejsze. Te własne sumienie jest najważniejsze, niestety, czy 

może stety Państwa wybrali mieszkańcy i musimy wszystko zrobić, żeby tym mieszkańcom 

żyło się jak najlepiej. Ja tez powiem sentymentalnie podchodzę do Jezioran, choć mieszkam 

od 20 paru lat w Szczytnie, a pracuję w Biskupcu to gdzieś tam emocjonalnie jestem 

związany ze Szczytnem, tu niedaleko w Olszewniku urodziła sie i mieszkała Moja mama. 

Czasami przyjeżdżam więc sentyment do Jezioran miałem, mam i będę miał . Życzę Radnym, 

życzę, żeby jak najmniej było , żebyśmy musieli się spotykać tylko i wyłącznie w tych 

dobrych, sprzyjających warunkach, a nie pod względem takim czysto kryminalnym. Choć 

musze zdementować pewne plotki, które zaczynają krążyć po Jezioranach. W poniedziałek 

sam osobiście byłem na zdarzeniu, doszło do zdarzenia w którym zginęła kobieta. Państwu 

powiem proszę nie doszukiwać się w tym zabójstwa, bo już dostaje jakieś telefony i różne 

osoby pytają się mnie czy doszło do zabójstwa, nie proszę Państwa nie doszło do zabójstwa . 

Wczoraj odbyła się sekcja, wiem o tym, że nie było żadnych obrażeń wskazujących na udział 

osób trzecich, należy to rozpatrywać w kategoriach tylko i wyłącznie nieszczęśliwego 

wypadku i tyle. Ja też zdaję sobie sprawę z tego, że szczególnie małe miasta a Jeziorany                    

są małym miastem, choć mam nadzieję, że przez 5 lat rozbudują się i będą dużym miastem 

coraz większym tendencje, że ktoś coś tam rzuci i to tak się, że tak powiem rozszerza plotka. 

Chciałem Państwu powiedzieć, że żadnego zabójstwa w Jezioranach nie było".    

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady - "Panie Komisarzu dziękujemy za kilka 

słów, zapraszamy często, w charakterze gościa chętnie Pana widzimy. A tak jak Pan 

powiedział Pan Burmistrz nie wraca do tego samego, bo wszystko płynie, nie wchodzimy                 

do tej samej rzeki. My do nowej rzeki wchodzimy. I chcielibyśmy za 5 lat zostawić                         

ją w większym nurcie i szybszym nurcie. Dziękuję bardzo.                                                                   

 Proszę Państwa kolejnym punktem jest informacja, że w ciągu 30 dni Panie i Panowie 

Radni musicie złożyć oświadczenia majątkowe, które wzory dostaniecie, ale bardzo proszę o 

tym nie zapomnieć, bo dla Urzędu Wojewódzkiego i Skarbowego to jest bardzo ważna 

sprawa. 
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Informacja o zorganizowaniu szkolenia dla radnych, jeszcze nie ma konkretów, ale takie 

szkolenie będzie. O bardzo przepraszam Pan komendant Straży Pożarnej tez chciałby kilka 

słów". 

Komendant Henryk Goździcki - "Proszę Państwa chciałbym serdecznie pogratulować Panu 

Burmistrzowi, Panu Przewodniczącemu, Szanownym Radnym za wybór. Życzyć wszystkiego 

najlepszego no i chciałbym, żeby ta współpraca między władzami przebiegała naprawdę 

dobrze, nie tak jak dotychczas, ale żeby ta współpraca była na poziomie w 100 %, żeby była 

ta zgodność. Chciałbym również życzyć, żebyście te zadania i ten program, był zrealizowany              

w całości, bo to będzie zadawalające i dla Was i dla Nas jako mieszkańców. Proszę Państwa 

my jako strażacy nie patrzymy na opcje kto do kogo należy i dlaczego, jeżeli trzeba 

pomagamy wszystkim, ale żeby pomagać trzeba mieć czymś pomagać, trzeba dbać o własne 

zdrowie i w czymś pomagać, dlatego składam taką prośbę o życzliwość w stosunku                          

do Naszych działań, żeby popatrzeć na to z tej strony, że my też jesteśmy ludźmi i chcemy 

Wam pomagać, ale jak wspomniałem musimy nie żałować tego grosza i tam gdzie trzeba 

dodać, żebyśmy mieli czym jeździć czym pracować i sami siebie chronić. I tak jeszcze na 

zakończenie chciałbym Państwa zaprosić, bo w niedzielę 25 tu właśnie w tej sali będzie taka 

miła uroczystość przekazania sprzętu zakupionego z funduszu Sprawiedliwości. Gmina 

dostała pieniądze w wysokości 50.300 zł z udziałem 1% tylko własnego i został zakupiony 

sprzęt do ratownictwa technicznego i medycznego m.in. zostały zakupione defibratory                     

do ratowania, będzie można się zgłosić do osób, które będą tym dysponować i takiej pomocy 

Nim przyjedzie karetka, takiej pomocy będziemy mogli udzielić. Tego sprzętu zakupiliśmy      

za 51.000 zł i w dniu 25 w tej sali będzie on wręczony dla wszystkich jednostek z Naszego 

terenu. Zapraszam również Pana Burmistrza i Pana Przewodniczącego i wszystkich radnych. 

Dziękuję bardzo".   

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady - "Panie Komendancie ja jestem pewny,                 

że Radni patrząc na straż pożarną nie będą patrzyli przez żadne partyjne okulary. Wy jesteście 

potrzebni wszystkim, aby wszyscy sie palili. Niestety. 

Proszę Państwa wrócę do tego co mówiłem, będzie zorganizowane szkolenia dla Radnych 

tym bardziej, że wchodzą nowe przepisy, także nawet radni poprzedniej kadencji, którzy 

zostali wybrani i w tej kadencji będą się mieli czego uczyć".  

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady - "Kolejnym punktem ustalenie daty                        

i godziny pierwszych posiedzeń komisji rady w celu ukonstytuowania. Myślę o tych dwóch 

komisjach Komisji Budżetu i Rozwoju i Komisji Oświaty. Dzisiaj to nie musi być,                        

ale będziemy musieli się spotkać i ukonstytuować, dlatego, że przed najbliższą sesją rady 

powinny te dwie komisje sie zebrać i podyskutować . W innej formie przekażemy sobie                   

tą informację . Czy ktoś z Pan i Panów Radnych chciałby na dzisiejszej sesji zabrać jeszcze 

głos. Jeśli nie to zamykam pierwsze posiedzenie sesji".  

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że I Sesja Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona. 
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